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Protokół Nr 4/19 

z obrad IV sesji VIII kadencji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie 

w dniu 30 stycznia 2019 r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 14.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.05. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń - Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń, po czym powitał przybyłych radnych i gości: 

Pana Marka Olszewskiego –Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę oraz Panią Olgę Szostek,  

Zaproszonych gości w osobach: 

Pana Mirosława Bobrowskiego – Radnego Powiatu Kętrzyńskiego, 

Pana Romana Kuriatę - Radnego Warmińsko-Mazurskich Izb Rolniczych Powiatu 
Kętrzyńskiego, 
kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Grażynę Bień – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie, 

Panią Danutę Bielecką – Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w 

Solance, 

Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrana radna Agnieszka 

Gajowniczek, kolejna z listy radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w imieniu radnych Rady Gminy 

Srokowo i własnym z okazji 35 –lecia pracy zawodowej złożył Panu Wójtowi Gminy 

Srokowo Markowi Olszewskiemu serdeczne życzenia zdrowia, szczęścia oraz dalszych 
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sukcesów zawodowych po czym została wręczona symboliczna wiązanka kwiatów.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski podziękował wszystkim radnym za życzenia, 

pamięć oraz kwiaty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 1 i przeszedł do realizacji pkt 2 porządku 

obrad.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego 
zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek 

obrad (załącznik nr 4) radni otrzymali w zawiadomieniach w ustawowym terminie, 

który przedstawiał się następująco: 

1.   Otwarcie IV sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  III sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Informacja merytoryczna dotycząca przygotowania do ferii zimowych dla dzieci                    

     i młodzieży. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. Uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Srokowo na 2019r. 

7.2. Uchwalenia ramowych planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Srokowo na  

       2019r. 

7.3. Przystąpienia do projektu pod nazwą: „Strategia elektromobilności na obszarze  

      Powiatu Kętrzyńskiego z uwzględnieniem rozwiązań Smart City jako niezbędny   

      element zrównoważonego rozwoju regionu na lata 2019-2035”. 

7.4. Przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

      bezdomności zwierząt na terenie Gminy Srokowo w 2019 roku. 

7.5. Zmiany uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  

      „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

7.6. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2019-2023. 

7.7. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

8.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9.   Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

10. Zakończenie obrad IV sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad, a wobec jego braku poprosił                     

o głosowanie na temat przyjęcia przedłożonego porządku obrad.   
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła porządek obrad po zmianach. 

                                                                            
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2 i przeszedł do realizacji pkt 3 porządku 

obrad.  

 

Pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z  III sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że protokół             

z III sesji Rady Gminy Srokowo z dnia grudnia 27 grudnia 2018 r. był do wglądu                  

w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad 

(załącznik nr 5 do protokołu). Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się                           

z protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg ostatniej sesji Rady Gminy po 

czym zapytał radnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku 

zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół z III sesji Rady Gminy Srokowo z dnia                   

27 grudnia 2018 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 13 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z III sesji większością głosów                         

i bez uwag –  12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 1 gł. „wstrzymujących się”. 

(radny nieobecny na posiedzeniu sesji Rady Gminy) 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji pkt 4 porządku 

obrad. 

Pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik 

nr 6 do protokołu). 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym,                   

a mianowicie od 26 grudnia 2018 r. do 29 stycznia 2019 roku wydał 6 zarządzeń: 

 

1. Zarządzenie nr 83/2018 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie wskazania systemu 

wykonywania czynności kancelaryjnych oraz określenia zasad funkcjonowania 

systemu w Urzędzie Gminy Srokowo. 

2. Zarządzenie nr 84/2018 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej                   

w Srokowie. 
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3. Zarządzenie nr 85/2018 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia 

dokumentacji przyjętych zasad (polityki) rachunkowości dla Urzędu Gminy Srokowo. 

4. Zarządzenie nr 1/2019 z dnia 8 stycznia 2019 r. w sprawie prowadzenia Kodeksu 

Etyki Pracowników Urzędu Gminy Srokowo. 

5. Zarządzenie nr 2/2019 z dnia 15 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia planu 

finansowego Gminy Srokowo i Urzędu Gminy Srokowo na rok 2019.  

6. Zarządzenie nr 3/2019 z dnia 28 stycznia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

krótkoterminowego na pokrycie występującego w ciągu 2019 roku przejściowego 

deficytu budżetu Gminy Srokowo. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że we wskazanym okresie 

międzysesyjnym miały miejsce również następujące zdarzenia: 

- Podpisano akt notarialny na sprzedaż nieruchomości w Lipowie. 

- Uczestniczono w posiedzeniu zespołu ds. oświaty.  

- Odbyły się dwa spotkania z kierownikami jednostek organizacyjnych. 

- Od 8 stycznia w Urzędzie Gminy Srokowo trwa planowana kontrola Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie z przewidywanym terminem jej zakończenia na 

koniec lutego. 

-  Miało miejsce spotkanie z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie                    

w sprawach dotyczących bieżącej współpracy.  

- Uczestniczono w spotkaniu zorganizowanym w PUP dla Wójtów i Burmistrzów                

podczas którego omawiano sprawy dotyczące organizacji robót publicznych, prac 

interwencyjnych i prac społecznie-użytecznych w bieżącym roku. Otrzymaliśmy 

wstępny limit na roboty publiczne dla 18 osób na 2 miesiące plus na 1 miesiąc 

płacony przez nas. Pan Wójt przypomniał, że na koniec roku w Urzędzie Pracy było 

zarejestrowanych 245 bezrobotnych z terenu naszej gminy. 

-Uczestniczono w walnych zebraniach: Lokalnej Grupy Rybackiej oraz LGD9. 

-Uczestniczono w Zgromadzeniu Mazurskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami w Giżycko. Pan Wójt jest członkiem Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, a Kierownik ZGKiM jest członkiem Komisji Rewizyjnej. 

-Uczestniczono w posiedzeniu komisji Rady Gminy. 

-Miało miejsce spotkanie informacyjne u Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, które 

dotyczyło m. in. uruchomienia Funduszu Dróg Samorządowych. Przedstawiono 
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działalność Wojewody w zakresie polityki społecznej, a także omówiono kwestie 

związane z zarządzaniem kryzysowym.  

-Wójt Gminy wziął udział w posiedzeniu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego                   

w Kętrzynie, gdzie został powołany do rady społecznej działającej społecznie. 

-Odbyło się spotkanie ze Starostą Kętrzyńskim, podczas którego omówiono bieżącą 

współpracę, a w szczególności przygotowania do inwestycji drogowych (kontynuacja 

drogi Srokowski Dwór – Bajory). Wstępnie ustalono ze Starostą, że znajdzie on środki 

finansowe na opracowanie dokumentacji technicznej na dalszą przebudowę drogi do 

Bajor, a w szczególności odcinka o najgorszej nawierzchni. Jeśli Starostwo zdecyduje 

się na opracowanie dokumentacji technicznej to nasza gmina udzieli wsparcia 

finansowego na tę dokumentację (z kosztem ok. 40-50 tys. zł). Poza tym Powiat ma 

przeznaczoną kwotę 600 tys. zł na kontynuację przebudowy drogi od drogi Nr 650            

w kierunku Surwił, ale ze względu na fakt, że jest to zbyt mała kwota, aby można 

było dokonać przebudowy całości tego odcinka to Powiat zamierza czekać z realizacją 

tego przedsięwzięcia na środki z Funduszu Dróg Samorządowych, gdzie będzie 

przygotowywany wniosek. 

-  Podpisano porozumienie z panią Wójt Gminy Barciany w sprawie przeniesienia 

pracownika, który podejmie u nas pracę od dnia 1 lutego 2019 roku. 

- Wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady Gminy dokonano przeglądu lokalu 

mieszkalnego w Chojnicy. Lokal ten jest zarządzany przez KOWR, który bezpośrednio 

przydzieli to mieszkanie jednemu z mieszkańców Chojnicy, a jeśli nie to będziemy 

rekomendowali Radzie Gminy przejęcie lokalu do zasobów gminnych, po czym 

Komisja Mieszkaniowa podejmie decyzję komu zostanie ono przyznane. Lokal składa 

się z łazienki, dwóch pokoi plus pokój z kuchnią. 

-W dniu wczorajszym został przygotowany wniosek do Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych na drogę Srokowo-Pieczarki na kwotę 100 tys. zł. W dniu jutrzejszym 

zostanie on złożony w Urzędzie Marszałkowskim. 

-Miało miejsce spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie 

bieżącej współpracy. Są opracowywane standardy dotyczące utrzymania dróg w 

poszczególnych kategoriach na terenie całego powiatu i w tym zakresie będziemy 

współpracowali. 

- Ustalono kalendarz zebrań sołeckich, podczas których będą wybierani na nową 

kadencję sołtysi i rady sołeckie. W tej sprawie zostaną wydane stosowne 

zarządzenia. 

- Wspólnie ze Starostą Powiatu Kętrzyńskiego ustalono na dzień 14 września 2019 r. 

termin dożynek gminno-powiatowych oraz parafialnych.    
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał czy radni mają 

zapytania do złożonych informacji po czym otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jak wygląda przejęcia pracownika z innej 

Gminy? 

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że ustawa o pracownikach 

samorządowych pozwala na przeniesienie pracownika do innej jednostki 

samorządowej, ale za zgodą pracownika i pracodawcy.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy przeniesienie następuje na mocy tej 

samej umowy?  

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że akta osobowe zostają przekazane 

do nowego zakładu pracy i zmienia się umowa u nowego pracodawcy. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy wszystkie warunki umowy dotyczącej 

nowego pracownika pozostały takie same? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że podczas przejęcia 

pracownika podpisywane jest porozumienie między pracodawcami i podpisywane jest 

oświadczenie przez pracownika, że wyraża zgodę na przeniesienie. Jeśli chodzi                     

o warunki pracy to określa je nowy pracodawca. 

Radca Prawny Ryszard Bielański dodał, że w kwestii wynagrodzenia oraz nowych 

warunków pracy to nowy pracodawca nie jest związany z poprzednio obowiązującą 

umową. 

Radny Marek Stachurski zapytał czy zaplanowane w budżecie 100 tys. zł dotyczy 

remontu drogi na Pieczarki? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że nie ponieważ w związku                 

z rozliczeniem projektu „E-urząd” została kwota, która może być przeznaczona na 

inne cele. Proponujemy stworzyć sobie dodatkową rezerwę, aby po przeglądzie 

wiosennym można było przeznaczyć te środki na bieżące utrzymanie i naprawy dróg. 

Do budżetu na bieżący rok wprowadzono zakup walca drogowego po to, abyśmy 

mogli sami poprawiać stan nawierzchni drogowej.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  w związku z brakiem dalszych 

pytań zamknął pkt 4 po czym przystąpił do realizacji pkt 5 porządku obrad. 
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Pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił radnych o składanie interpelacji              

i zapytań. 

Radny Marek Stachurski zapytał co będzie z oświetleniem drogi w Siemkowie? Miało 

być ono już wykonane przed Bożym Narodzeniem, a do dnia dzisiejszego nic się nie 

zmieniło. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że wszelkie czynności ze strony 

gminy takie jak instalacja czy też oprawy zostały wykonane. Problemem jest to, że 

nie można przymusić ENERGII do tego, aby przyspieszyła swoje terminy realizacji. 

Wygląda to tak, że po wykonaniu sieci została podpisana umowa na przyłączenie                 

(14 listopada 2018 r.), a po rozmowie z ENERGĄ dowiedzieliśmy się, że podpisano 

umowę na wykonanie przyłączenia dla wykonawcy. Termin wykonania prac mają 

ustalony z wykonawcą do końca lutego. Po interwencji w zakładzie energetycznym 

celem przyspieszenia czynności przez wykonawcę, niestety do dnia dzisiejszego nie 

otrzymaliśmy żadnej deklaracji na wcześniejsze zakończenie prac.  

Radna Agnieszka Gajwniczek poprosiła o informację dotyczącą nowego przewoźnika, 

który będzie świadczył usługi transportowe na terenie naszej gminy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że udało się nam zachęcić dwóch 

przewoźników do tego, aby przygotowali połączenia komunikacyjne ze Srokowa do 

Kętrzyna. Przewoźnik z Giżycka zamierza uruchomić kilka kursów dalekobieżnych 

Giżycko-Węgorzewo-Srokowo-Kętrzyn-Olsztyn i z powrotem. Na dzień dzisiejszy nie 

ma jeszcze uzgodnionych rozkładów jazdy u Marszałka, które muszą być wydane w 

formie postanowienia. Przewozy tego przedsiębiorcy nie są warunkowane jakąkolwiek 

działalnością innego przewoźnika (np. Arrivy). Drugi przedsiębiorca planuje 

połączenia tylko między Srokowem, a Kętrzynem przez Nową Różankę. Na razie ten 

przewoźnik nie będzie konkurował z Arrivą, ponieważ nie byłoby to dla niego 

ekonomiczne rozwiązanie. To oznacza, że wejdzie na rynek po zakończeniu 

świadczenia usług przez dotychczasowe przedsiębiorstwo. Wójt jest cały czas                        

w kontakcie z przewoźnikami.    

Radna Agnieszka Gajwniczek zaproponowała, aby porozmawiać z przewoźnikiem, 

który wejdzie na nasz rynek po wycofaniu się Arrivy, żeby rozpatrzył wprowadzenie 

chociaż jednego kursu w godzinach, które zdecydowanie przyniosą mu opłacalność. 

Radna podkreśla, że na trasie Kętrzyn – Srokowo w godzinach popołudniowych został 

nam tylko jeden szkolny autobus, którym można dojechać do Srokowa. 

Wystarczyłoby, aby zrobił dokładne rozeznanie i wtedy mógłby otworzyć chociaż 

jedną linię.  
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że to nie od nas zależy, ale od 

decyzji przewoźnika. Właściciel firmy ma bardzo dobre rozeznanie w tej kwestii i wie 

jakie jest zapotrzebowanie na transport publiczny na naszym terenie. Właściciel  

firmy ma świadomość, że na przewozach Kętrzyn- Srokowo nie będzie zarabiał, ale 

będzie to korzystne w momencie przejęcia części połączeń między Kętrzynem,                      

a Warszawą. Istnieje możliwość, że właśnie to jest główną przyczyną dla której nie 

prowadzi przewozów na krótszych trasach. 

Radny Cezary Boroch zapytał czy w dalszym ciągu planowany jest remont chodnika 

przy ulicy Lipowej na ten rok? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że ten temat inwestycyjny jest 

ujęty w budżecie gminy. Od mieszkańców dwóch bloków otrzymaliśmy już podpisane 

zgody, a więc po rozpoczęciu pracy przez nowego pracownika w referacie będzie to 

jedno z jego pierwszych zadań, aby przygotować dokumentacje techniczną na 

wykonanie chodnika po czym zlecimy jego realizację. Do rozpoczęcia prac potrzebna 

będzie jeszcze zgoda mieszkańców trzeciego bloku, gdzie brakuje kilku dokumentów.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że w związku z tym, że często 

pojawiają się nam rozstrzygnięcia nadzorcze, które uchylają pewne zapisy                         

w podjętych przez nas uchwałach. Celem uporządkowania wszelkich kwestii radny 

zaproponował, aby na stronie BIP w przypadku wystąpienia rozstrzygnięć i uchylenia 

zapisów części uchwały (bez konieczności ponownego jej podjęcia), aby:                

pod wskazaną uchwałą publikować rozstrzygnięcie nadzorcze po to, aby 

osoby zainteresowane wiedziały jak konkretna uchwała wygląda.  

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że takie rozwiązanie jest wskazane. Jeśli 

treść danej uchwały włącznie z rozstrzygnięciem nadzorczym (wskazującym, który                

z zapisów uchwały został uznany za rażące naruszenie prawa) zostanie umieszczone 

w BIP sprawi to, że będziemy mieli rzetelny obraz podjętego aktu. Takie rozwiązanie 

jest słuszne i należy je stosować. Radca Prawny podkreślił, że najczęstszą przyczyną 

pojawiania się rozstrzygnięć nadzorczych jest powielanie części zapisów ustaw                   

w uchwałach.   

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy takie postąpienie będzie czytelne dla 

naszych mieszkańców? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski zaproponował zastosowanie takiej zasady,                    

a mianowicie: to co zostanie uchylone przez Wojewodę, będzie przekreślone oraz 

oznaczone gwiazdką  z odniesieniem do rozstrzygnięcia nadzorczego, a następnie 

opublikowane. Takie postąpienie będzie najklarowniejsze w odczycie. Pan Wójt 

wyjaśnił, że pewne zapisy w uchwałach są powielane po to, aby mogły być jasne                   

i czytelne dla osób, które je czytają, gdyż nie wszyscy zapoznają się z pełną treścią 

ustaw.  
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Podsumowując: 

W BIP będzie umieszczona nasza uchwała. Punkty kwestionowane 

rozstrzygnięciem nadzorczym będą przekreślone, oznaczone gwiazdką                    

i z odnośnikiem do rozstrzygnięcia Wojewody, które również będzie 

opublikowane. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń ze względu na brak dalszych 

interpelacji i zapytań zamknął punkt 5 po czym przeszedł do realizacji punktu                    

6 porządku obrad. 

Pkt 6.   

Informacja merytoryczna dotycząca przygotowania do ferii zimowych dla 

dzieci  i młodzieży. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie (załącznik nr 7 do 

protokołu). Temat był szeroko omawiany podczas posiedzeń komisji stałych po czym 

otworzył dyskusję. 

Radny Cezary Boroch powiedział, że podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych 

stwierdzono, iż organizacja zajęć przedstawionych przez Gminny Ośrodek Kultury 

była celna, a dzieci chętnie zgłaszały swój udział w różnych wyjazdach i zajęciach. 

Zauważono jednak, że chętnych uczestników było dużo więcej niż przewidzianych 

miejsc w autobusach. Radny uważa, że należałoby zawnioskować, aby w przyszłym 

roku uczestnicy wyjazdów byli przewożeni dwoma autobusami. W takim przypadku 

nie będziemy mieli sytuacji, w której dzieci będą czekały na wyjazd na tzw. listach 

rezerwowych, a w rezultacie gdy żadne miejsce się nie zwolni nie skorzystają                     

z przygotowanych atrakcji w czasie ferii.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń ze względu na brak dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji merytorycznej dotyczącej 

przygotowania do ferii zimowych dla dzieci  i młodzieży.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –                      

13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację merytoryczną dotyczącą przygotowania do ferii zimowych dla 

dzieci  i młodzieży. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt 7 porządku 

obrad.  
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Pkt 7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. Uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Srokowo na 2019r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni 

otrzymali w formie elektronicznej, po czym otworzył dyskusję, a związku z jej 

brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę                  

o odczytanie projektu uchwały nr IV/25/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia                        

30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy 

Srokowo na 2019 r., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr IV/25/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Srokowo na 2019 r. 

                           

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.1 i przeszedł do realizacji pkt 7.2 

porządku obrad.  

 

7.2. Uchwalenia ramowych planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Srokowo na 2019r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni 

otrzymali w formie elektronicznej, po czym otworzył dyskusję, a związku z jej 

brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego                  

o odczytanie projektu uchwały nr IV/26/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia                   
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30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia ramowych planów pracy stałych komisji 

Rady Gminy Srokowo na 2019 r., a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr IV/26/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Srokowo 

na 2019 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

1.Cezary Boroch 

 2.Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.2 i przeszedł do realizacji pkt 7.3 

porządku obrad.  

 

7.3. Przystąpienia do projektu pod nazwą: „Strategia elektromobilności na 

obszarze Powiatu Kętrzyńskiego z uwzględnieniem rozwiązań Smart City 

jako niezbędny  element zrównoważonego rozwoju regionu na lata 2019-

2035”. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Temat był szczegółowo omawiany podczas 

posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta                

o krótkie wprowadzenie. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że ustawodawca, ustawą                       

o elektromobilności wprowadził nowe obowiązki dotyczące realizacji przedsięwzięć              

w zakresie m.in. transportu z zastosowaniem silników elektrycznych oraz innych 
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rozwiązań związanych z ograniczeniami emisji poprzez stosowanie rozwiązań                     

z wykorzystaniem silników elektrycznych. W ustawie zapisano wprost, że obowiązek 

dotyczący dostosowania się do tych zasad wynikających z ustawy dotyczy gmin                   

o liczbie mieszkańców powyżej 50 tys., ale pewne rozwiązania i tak nas za jakiś czas 

będą dotyczyły czyli zamontowanie np. punktów ładowania pojazdów elektrycznych. 

W ramach tej strategii chcemy uwzględnić w szczególności takie punkty, które będą 

zlokalizowane również przy ścieżkach rowerowych, przystankach autobusowych                   

z możliwością doładowania rowerów z napędem elektrycznym, telefonu i innych 

urządzeń. Powiat Kętrzyński wyszedł z inicjatywą opracowania strategii dla 

wszystkich gmin z całego powiatu. Powoduje to, że w tym celu wyłożymy 

zdecydowanie mniejsze środki, które na dzień dzisiejszy wynoszą niecałe 2000 zł,                  

a będziemy posiadali strategię pozwalającą na ubieganie się o środki zewnętrzne na 

ten cel.    

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę  

o odczytanie projektu uchwały nr IV/27/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia                   

30 stycznia 2019 r. w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą: „Strategia 

elektromobilności na obszarze Powiatu Kętrzyńskiego z uwzględnieniem rozwiązań 

Smart City jako niezbędny  element zrównoważonego rozwoju regionu na lata 2019-

2035”, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr IV/27/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do projektu pod nazwą: „Strategia elektromobilności                       

na obszarze Powiatu Kętrzyńskiego z uwzględnieniem rozwiązań Smart 

City jako niezbędny  element zrównoważonego rozwoju regionu                           

na lata 2019-2035” 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

1.Cezary Boroch 

 2.Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 
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 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.3 i przeszedł do realizacji pkt 7.4 

porządku obrad.  

 

7.4. Przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Srokowo w 2019 

roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni 

otrzymali w formie elektronicznej, po czym poprosił Pana Wójta Gminy                                  

o wprowadzenie do tematu. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że z projektem uchwały oraz z 

programem radni się zapoznali, a temat był bardzo szczegółowo omawiany podczas 

posiedzeń komisji. Jeśli chodzi o opinie, które powinny poprzedzać podjęcie tej 

uchwały to termin ich złożenia upłynął w dniu 23 stycznia. Otrzymaliśmy wszystkie 

poza opinią z Koła Łowieckiego Cyranka z Węgorzewa. W tym przypadku 

postępujemy jak z tzw. milczącą zgodą. Koło Łowieckie Słonka przekazało nam 

pozytywną opinię ustną. Oznacza to, że nie mamy żadnych formalnych przeszkód do 

podjęcia tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku         

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr IV/28/2019 Rady Gminy Srokowo                 

z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Srokowo               

w 2019 roku, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr IV/28/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Srokowo                              

w 2019 roku. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

1.Cezary Boroch 

 2.Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.4 i przeszedł do realizacji pkt 7.5 

porządku obrad.  

 

7.5. Zmiany uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w ustawowym terminie, po czym poprosił Panią Kierownik GOPS                  

o wprowadzenie do tematu. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała, że 

zmiana dotyczy uchwały, która była podjęta w grudniu, a szczególnie sposobu 

wejścia jej w życie. W tamtej uchwale pomyłką było ujęcie zapisu „uchwała wchodzi 

w życie po 14 dniach od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym”, a powinno być                

„z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2019 r.” 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku       

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr IV/29/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia                   

30 stycznia 2019 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr IV/29/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 



15 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” przyjęciem protokołu: 

1.Cezary Boroch 

 2.Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Józef Łastówka 

 8. Renata Mendala 

 9. Krzysztof Mościcki 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.5 i przed przejściem do realizacji pkt 7.6              

i 7.7 porządku obrad o godzinie 15.03 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 15.17. 

 

7.6. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2019-2023. 

7.7. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekty uchwał 

radni otrzymali w formie elektronicznej, po czym poprosił Panią Skarbnik                          

o wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową to zmienia się żadnych przedsięwzięć , a zmienia się pod 

względem dochodów i wydatków związanych ze zmianami w budżecie.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku    

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława 

Stanickiego  o odczytanie projektu uchwały nr IV/30/2019 Rady Gminy Srokowo                     

z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Srokowo na lata 2019-2023, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr IV/30/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 stycznia 2019 r.                          

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                    

na lata 2019-2023. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik                          

o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 

2019 r. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli i chodzi o zmiany                         

w budżecie to dokonuje się zmian zwiększając dochody budżetu o kwotę:- 661zł na 

wypłaty dodatków energetycznych w związku z decyzją Wojewody Nr FK4/2019                    

z dnia 21 stycznia 2019r - zadanie zlecone;- 216 408,03 zł jako  refundację projektu 

E Gmina realizowanego w 2017r  w związku ze złożonym wnioskiem o płatność 

końcową (216 408,03zł).  

W związku z decyzją Wojewody o przyznaniu środków na wypłaty dodatków 

energetycznych na I kwartał  wprowadza się w Gminnym Ośrodka Pomocy 

Społecznej  kwotę na wypłaty zasiłków  647,78 zł oraz koszty obsługi w wysokości                     

2 % t. j. kwotę 13,22 zł na zakup materiałów.  

Ze względu na zabezpieczenie prawidłowej  realizacji projektu " Aktywiazacja ..." 

oraz niewydatkowanymi środkami na projekt w 2017 r. (nie wydatkowane środki                   

w 2017 r. weszły do budżetu gminy na  koniec roku)  wprowadza się w rozdziale 

85395 w paragrafach na których te środki pozostały niewykorzystane. Łącznie kwota 

zwiększenia  w paragrafach  wynosi 23 042,28 zł.    

Urzędzie Gminy  wprowadza się  kwotę 193 365,75 zł  po stronie wydatków                       

z przeznaczeniem na :  modernizację  drogi wybranej po wiosennym przeglądzie dróg 

- 100 000zł  oraz bieżące remonty dróg 66 432,90 zł (na zakup  materiałów i zakup   

usług w tym na odśnieżanie 25 tys. zł) wykonanie ekspertyz 15 000 zł  oraz dotację  

celową dla Powiatu Kętrzyńskiego na opracowanie dotyczące transportu mobilnego - 

1932,85 zł , kwotę 10 000 zł przeznacza się na zakup  min. tabletów dla  radnych.  

SP Srokowo  przeniesienie środków pomiędzy rozdziałami 80103 a 80150 na wypłaty 
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dodatkowych wynagrodzeń rocznych.   

Dokonuje się zmiany w planie finansowym zakładu budżetowego  (salda środków 

obrotowych na początek i koniec roku) po  zamknięciu roku 2018.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy już otrzymaliśmy pieniądze z refundacji? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że zawnioskowaliśmy o zwrot.  

Radna Agnieszka Gajowniczek uważa, że najpierw powinniśmy poczekać na decyzję, 

a dopiero później zwiększać budżet. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że mamy zawartą umowę                      

z Marszałkiem w tej sprawie i mamy otrzymać zwrot środków po złożeniu wniosku                 

o płatność. Na dzień dzisiejszy czekamy już tylko na kontrolę. Umowa opiewa na 

kwotę 720 tys. zł, a realizacja zadania jest do kwoty umowy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli coś by się wydarzyło to 

wiedzielibyśmy o tym na etapie weryfikacji wniosku. Kontrola będzie potwierdzała 

poszczególne elementy, które były wskazane we wniosku o płatność. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o kwotę 10 tys. zł przeznaczonych m.in. na 

zakup tabletów dla radnych, a dokładnie z czego to wynika i w czym ten sprzęt 

miałby pomóc radnym? Czy chodzi o ograniczenie jakiś kosztów? Czy były robione 

jakieś wyliczenia w tej sprawie? Radna powiedziała, że nikt ich nie pytał czy taki 

sprzęt radni chcą otrzymać. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski uważa, iż tak samo można powiedzieć, że nikt 

nie pytał samorządy o zdanie wprowadzając nowe zasady związane m.in.                    

z głosowaniem imiennym, z wideofilmowaniem sesji Rady Gminy itd. Chodzi o to,                   

że w tej chwili dostępne systemy głosowania imiennego są na tablety i przebiega to 

dość sprawnie ponieważ na stronie od razu jest przedstawione kto i jak głosował po 

czym jest to już załącznik do protokołu. Dlatego zakupione tablety byłyby narzędziem 

które umożliwi nam realizację zadania narzuconego przez ustawę. Kolejną rzeczą jest 

to, że jeśli zakupimy tablety i radni wyrażą zgodę na przesyłanie wszystkich 

materiałów w formie elektronicznej to mogłyby one służyć do odbioru wszystkich 

materiałów sesyjnych oraz innych, które powinni radni otrzymać. Taki sprzęt 

usprawniłby funkcjonowanie oraz koszty wydruku dokumentów. Sprawę można 

jeszcze przedyskutować gdyż możemy szukać jeszcze innych rozwiązań do 

głosowania imiennego, ale powinny one funkcjonować w sposób elektroniczny, a taki 

wymóg na nas ciąży. Dodatkowo będziemy szukali urządzeń na transmisję obrazu.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń uważa, że zakup tabletów ma 

sens, ale na dzień dzisiejszy mamy inne wydatki, na które warto byłoby przeznaczyć 

środki. Chodzi w tym momencie o zakup kamer do transmisji, a kwota 10 tys. zł                     
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w zupełności wystarczyłaby na zakup sprzętu. Kolejną rzeczą jest to, że nie wszyscy 

radni byliby z takiego rozwiązania zadowoleni. Należałoby przeanalizować zakup 

takiego sprzętu pod względem zakupu ubezpieczenia, oprogramowania, specjalnych 

umów z radnymi itd. Przewodniczący uważa, że nie jest to dobry czas na taki 

wydatek. Jeśli mamy wolne 10 tys. zł to można byłoby je przeznaczyć na zakup 

klimatyzacji  do sali widowiskowej w GOK dzięki której więcej osób będzie mogło 

organizować wszelkiego rodzaju imprezy okolicznościowe, a to oznacza, że i wpływy 

będą większe.  Chodzi o to, że w okresie letnim ciężko jest zorganizować np. wesele 

na Sali widowiskowej, która nie jest klimatyzowana. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że na siłę nie musimy kupować 

tabletów, ale jeśli tego nie uczynimy to będą to urządzenia do elektronicznego 

głosowania co nas obowiązuje. Taki system musi być prowadzony, ponieważ podczas 

transmisji sesji od razu jest wyświetlany element z głosowania elektronicznego. Z 

jednej strony tablety mogłyby służyć do przeprowadzenia elektronicznego głosowania 

i rejestracji, a z drugiej strony ułatwiłoby przekazywanie materiałów sesyjnych w 

formie elektronicznej. Wójt podkreślił, że drukowanie materiałów i ich rozwożenie 

również generuje dodatkowe i duże środki. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy ktoś kiedykolwiek czytał tabele z Excela                   

w 10 calowym monitorze tabletu? Radna nie wyobraża sobie analizy uchwały 

budżetowej korzystając tylko z tabletu. Można byłoby korzystać z rzutnika, ale 

uważa, że nie jest to dobry pomysł. Radna poprosiła, aby każdy z radnych 

wypowiedział się w tej kwestii. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że pewne zapisy ustawy związane z bieżącym 

udostępnieniem przebiegu obrad sesji kiedyś i tak trzeba będzie wprowadzić. To czy 

zaczniemy od zakupu kamery czy też od przyuczenia się do systemu elektronicznego 

głosowania, aby później nie było żadnych pomyłek i niepotrzebnego zamieszania jest 

kolejną kwestią. Należy zastanowić się od czego zaczniemy: od urządzenia do 

transmisji czy też od urządzenia na którym nabierzemy wprawy, aby głosowanie 

przebiegało sprawnie. Radny zauważył, że zapis w budżecie wskazał m. in. tablet co 

oznacza, że nie musi to być akurat taki sprzęt, a co będzie faktycznie zakupione jest 

dyskusją na późniejszy temat.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że są to środki zabezpieczone                   

w budżecie w rozdziale Rady Gminy na takie potrzeby. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że aby można było cokolwiek 

elektronicznie przekazywać radnym potrzebna jest pisemna zgoda radnych. Podczas 

rozmów prowadzonych jesienią padły pytania kiedy zaczniemy rozwiązywać problemy 

związane z transmisją i imiennym głosowaniem, a ta propozycja jest pierwszym 

krokiem w tą stronę. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek uważa, że w budżecie powinien widnieć zapis m.in. 

sprzętu do transmisji w trybie online.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń proponuje zapis tego punktu 

jako zakup sprzętu na dostosowanie się do wymogów ustawy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że ten zapis w uzasadnieniu jest 

tylko do wiadomości radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zaproponował, aby przychylić się 

do wniosku Pana Wójta z zastrzeżeniem, że wydatki jakie mają być poniesione, 

zostaną jeszcze raz przedyskutowane na komisjach po czym ustali się priorytety jeśli 

chodzi o dostosowanie do elektronizacji naszych obrad. W związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę                  

o odczytanie projektu uchwały nr IV/31/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia                    

30 stycznia 2019 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r.,                        

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr IV/31/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 stycznia 2019 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Wojciech Prawecki 

 11. Marek Stachurski 

 12. Jarosław Stanicki 

 13. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7.6 i 7.7 po czym przeszedł do realizacji        

pkt 8 porządku obrad.  
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Pkt 8.     

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w związku                        

z tym, że odpowiedzi na zapytania radnych zostały udzielone na bieżąco zamknął 

punkt 8, a następnie przeszedł do punktu 9 porządku obrad.  

Pkt 9.   

Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o składanie wolnych 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w wielu 

gminach powstała aplikacja przypominająca o terminie wywozu śmieci po to, aby 

mieszkańcy nie zapomnieli wystawić swoich pojemników. Przewodniczący zapytał czy 

nie można byłoby poruszyć tego tematu na spotkaniach w MZMGO w Giżycku. 

2.Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o informację czy w związku                                 

z ogólnopolskimi kontrolami w Escaperoomach zastanawiano się nad tym, aby Straż 

Pożarna wydała opinię jak wyglądają względy bezpieczeństwa oraz czy są 

opracowane kwestie bezpieczeństwa?  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że jeśli chodzi o Escaperoom to u 

nas funkcjonuje on tylko w okresie letnim ze względu na to, że pomieszczenie to nie 

jest ogrzewane. Wyda polecenie Panu Dyrektorowi, aby sprawdził wszystkie 

procedury bezpieczeństwa, a jeśli zajdzie taka potrzeba zostanie to skonsultowane ze 

strażakami.  

3.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że spotkał się z Prezesami 

Spółdzielni Mieszkaniowej PIONIER w Kętrzynie odnośnie realizacji inwestycji przez 

Spółdzielnię na naszym terenie. Przy sposobie finansowania przygotowanym przez 

Spółdzielnię czyli ze źródeł Banku Gospodarstwa Krajowego w budynku 

ośmiolokalowym byłby bardzo wysoki czynsz ok. 15 zł za 1m2. Będą trwały analizy 

dotyczące innego sposobu finansowania tego przedsięwzięcia tak, aby mógł u nas 

powstać obiekt komunalny przy wykorzystaniu środków zewnętrznych.  

Jeśli chodzi o aplikacje dotyczące przypominania o wywózce śmieci to Pan Wójt 

porozmawia z Przewodniczącym Zarządu Związku, aby zastanowiono się nad takim 

rozwiązaniem. Pojawia się problem, ponieważ obsługę tej aplikacji należałoby 

powierzyć usługodawcy, który informowałby o wszystkich terminach. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że koszt takiej 

aplikacji wynosi ok. 10-15 tys. zł. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że wcześniej zastanawiał się                  

o tego rodzaju systemie powiadamiań o różnych zdarzeniach dla wszystkich 

mieszkańców. Jeśli przez operatorów będzie obsługiwana taka sama aplikacja to jej 

obsługa będzie tania, ale później płaci się za każdy wysłany sms. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że chodzi mu                     

o powiadomienia wysyłane przez aplikację 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  powiedział, że najczęściej powiadomienia 

takie przechodzą przez bramkę sms. W otrzymywanych ofertach, które były bardzo 

ciekawe, dopiero później okazywało się, że ukrytym kosztem były wychodzące sms-y 

na określony teren.   

4.Radny Wojciech Prawecki powiedział, że w Solance śmietniki są postawione za 

blokami. Radny poprosił, aby przy obfitych opadach śniegu odśnieżyć ten teren 

ponieważ firma odbierająca odpady nie ma możliwości podjazdu, a co dopiero 

odbioru śmieci. Kolejnym problemem jest to, że nagminnie w Solance są składowane 

odpady wielkogabarytowe. Nikt nie informuje Firmy Koma o ich wystawieniu, a więc 

kto ma zgłaszać takie zapotrzebowanie? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  odpowiedział, że każdy może zadzwonić                    

i poinformować o takiej sytuacji, ale obowiązek ciąży na osobie, która je wystawia.  

W takim przypadku należy zadzwonić do firmy, a ta wskaże termin odbioru                       

i zabierze odpady. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że należy poinformować związek, że 

pojemniki na popiół są pozapełniane. Radna uważa, że dobrym rozwiązaniem byłoby 

poinformowanie Kierownika ZGKiM, aby zgłosił taki fakt do związku.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  odpowiedział, że Kierownik ZGKiM 

kilkukrotnie dzwonił w tej sprawie, ale wcześniej dobrze byłoby, aby mieszkańcy 

zgłaszali taką potrzebę. 

5. Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała Pana Wójta czy zastanawiał się nad tym, 

aby przekazywać z bonifikatą działki dla rodzin, które chciałyby się u nas 

wybudować? Takie działania są z sukcesem prowadzone przez inne gminy i miasta.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  odpowiedział, że będziemy to tematem 

naszych rozważań, ale musi to być obwarowane różnymi warunkami ponieważ 

doświadczenia gmin są różne.   

6.Radna Małgorzata Dwulat poprosiła o wystosowanie pisma do właściciela 

mieszkania mieszczącego się przy świetlicy w Wilczynach.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski  odpowiedział, że jak będziemy mieli już 

nowego pracownika to przekaże mu tę informację. 
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7.Radny Powiatu Kętrzyńskiego Mirosław Bobrowski powiedział, że będziemy mieli 

zwiększona dotację ze „Schetynówek” na lokalne drogi powiatowo-gminne z proporcji 

50/50 na kwotę do 80%. Zwiększona dotacja będzie uzależniona od dochodowości 

gmin i oznacza to pojawienie się większej puli środków na ten cel. Radny 

zaproponował, aby poza drogą na Bajory przygotować jeszcze inne do ich 

modernizacji.  

8.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń podziękował radnym za  

mobilizację w zakupie cegiełek na budowę Hospicjum dla dzieci w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z  brakiem dalszych 

wniosków, informacji i oświadczeń zamknął punkt bieżący, a następnie przystąpił do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad. 

Pkt 9.   

Zakończenie obrad IV sesji Rady Gminy Srokowo.                                                                                                             

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wypowiadając formułę „Wobec 

wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie IV sesji Rady Gminy Srokowo”,  

po czym o godz. 16.05 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 22  strony i 14  załączników. 
 
 
 
 

 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy                                                                 

                                                                                            Piotr Dziadoń 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


